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Vragen van het lid Teeven (VVD) aan
de minister van Justitie over de brief
van de Raad voor de rechtspraak
inzake het supersnelrecht.
(Ingezonden 12 augustus 2008)

1
Hebt u kennisgenomen van het
standpunt van het Openbaar
Ministerie (OM) en de Raad voor de
Rechtspraak inzake het
supersnelrecht?1 Kunt u in uw
(toekomstige) reactie ingaan op het
verschil in «enthousiasme» inzake dit
berechtingsmiddel tussen de
staande- en de zittende magistratuur?

2
Kunt u de Raad voor de Rechtspraak
vragen gedetailleerder aan te geven
wat de bezwaren zijn tegen het
supersnelrecht? Hebben die
bezwaren naar uw oordeel een
raakvlak met de organisatie van de
gerechten in eerste aanleg in
Nederland?

3
Acht u het zinvol de proef uit te
breiden tot meerdere
arrondissementen?

4
Is het op dit moment in Nederland
binnen het OM en de zittende
magistratuur zo geregeld dat in alle
arrondissementen snelrecht kan
worden toegepast als de
omstandigheden daarom vragen?
Bent u over die gevallen, waarin
snelrecht moet worden toegepast

gesprekken aangegaan met het
College van procureurs-generaal en
de Raad voor de Rechtspraak? Wat is
de uitkomst van die gesprekken?

5
Kunt u de Kamer zo spoedig mogelijk
informeren over uw standpunt ten
aanzien van het supersnelrecht en het
snelrecht, dit ook met het oog op de
komende jaarwisseling?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van het lid De
Roon (PVV), ingezonden 11 augustus
2008 (vraagnummer 2070827200).

1 NRC Handelsblad 8 augustus, p. 1/3
(«Supersnelrecht voldoet niet, zeggen
rechters») en Volkskrant 9 augustus, p. 1/3
(«Supersnelrecht ongeschikt om relschoppers
te bestraffen»).
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